



捐款收據申請表

DONATION RECEIPT APPLICATION FORM

捐款人資訊 DONOR INFORMATION

捐款人姓名
Name of Donor

電話
Mobile No.

收據上的姓名
Name On Receipt

電郵
Email

地址
Address

(請填寫如需要實體捐款收據 Please fill in if you need a physical donation receipt)

捐款詳細 DONATION DETAILS

已捐款金額
Donated Amount

\$

捐款方式
Donation Method

轉數快 FPS

銀行轉賬 Bank-In

個人資料收集聲明 PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT

除了上述目的外，您在此表格中提供的個人資料將由HKDCA不時使用，以透過郵寄、電子郵件、電話、手機短信向您提供有關HKDCA的服務和籌款活動的資訊。因此，有必要使用您與HKDCA保存的聯絡資訊和捐款記錄與您進行溝通。如果您不希望收到捐款資訊，請在下面的方格中打√。

In addition to the above purposes, the personal data provided in this form will be used by the HKDCA from time to time to provide you with information about HKDCA's services and fund-raising activities through direct mail, email, telephone, mobile phone and SMS. It will then be necessary to use your contact information and donation records kept with HKDCA to communicate with you. If you do not wish to receive the fundraising event information, please √ the box below.

本人不希望收到任何來自HKDCA的促銷電子郵件。
I do not wish to receive any of the promotional emails from the HKDCA.

備注 Remarks

- 請透過電子郵件發送捐款記錄如銀行如數紙或螢幕截圖，包括參考編號及填妥的收據申請表寄至 account@hkdca.com
Please email the screenshot of the donation record, e.g. bank-in slip, screen capture, including the ref. number and your completed donation receipt application form to account@hkdca.com